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STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 

 

Aika: 24.8.2022 klo 17:03 

Paikka: Tampereen yliopisto, Pinni A3111, Kanslerintie 1, 33014 Tampere & Zoom 

Paikalla: Julia Malvikko 

 Elina Reims 

 Ella Miettinen 

 Emilia Valkeejärvi 

 Ada Siikaluoma 

 Tatu Heiskanen 

 Ella Lavaste 

 Aleksi Tammilehto 

 Emilia Saalasti 

 Helmi Ylitalo 

 Hanna Vähävuori 

 Riikka Yli-Rahnasto 

 Camilla Villman 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17:03 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Julia Malvikko, sihteeriksi Ella Miettinen ja 

pöytäkirjantarkastajiksi Helmi Ylitalo ja Aleksi Tammilehto. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Lisätään kohdaksi 12 Kirppisrundin budjetointi ja kohdaksi 13 TREYn 4. vuosijuhlat. Loput kohdat 

numeroidaan juoksevasti. 

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Hanna Vähävuorelle, Riikka Yli-Rahnastolle ja Camilla 

Villmanille. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Kopo ja puheenjohtaja osallistuivat Johdon Kollegioon, joka järjestettiin 22.8. Kollegiossa 

keskusteltiin yliopiston strategiatyöstä sekä kampuskehityksestä.  
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Blogissa julkaistiin 22.8. teksti syksyn kopotuulista. Megahallopedhaku on auki 22.8.-18.9..   

Kopo osallistui 23.8. Johtamisen ja talouden tiedekunnan tervetulotilaisuuteen yhdessä 

tiedekunnan muiden kopojen kanssa. Hallintotieteistä on tähän mennessä ilmoittauduttu 

opiskelijalähettilääksi 7 henkilöä, eniten tiedekunnasta. Haku on auki 31.8. asti. 

Iltakoulu yhdenvertaisuuteen liittyen pidettiin 18.8. 

Kolmiotiimi kokousti 17.8. 

Fuksiviikkojen viestintä on lähtenyt hyvin käyntiin. 

Hallintotieteilijäpäivien tiimihaut alkavat 5.9. 

Kestävään kehitykseen liittyvä kysely hallitukselle ja toimihenkilöille kootaan pian yhteen. 

Fuksipiknikin Facebook-event julkaistaan 24.8. 

Fuksiviikot ovat käynnistyneet onnistuneesti.  

Poikkitieteellinen Beer Pong-turnaus on tulossa syksyllä loka- tai marraskuussa. 

Kerhovastaava kertoi kerhojen kuulumisia, tällä hetkellä aktiivisena toimii etenkin retkeilykerho. 

Toimihenkilö- ja hallituskyselyiden tulokset julkaistiin toimihenkilöille ja hallitukselle 20.8. 

Johto ry:n Johtajuussymposiumiin ja Halloween-bileisiin liittyen tapahtumavastaavalla kokous 

tulossa ensi viikolla.  

Kiskofestin toimistolipunmyynti alkoi. 

Tuutorit järjestivät fukseille kampuskierroksen 22.8. Lisäksi fuksit tekivät kampuskierroksen 

yhteydessä kurssivalinnat ensimmäiseen periodiin tuutoreiden kanssa. 

Tuutorvastaava välittää TREYn kautta palautetta yliopiston hakijapalveluille. 

Tuutorit järjestävät fukseilleen yhteislähtöjä fuksiviikkojen tapahtumiin. 

Tuutorvastaava osallistui kokoukseen opettajatuutoreiden ja opintokoordinaattorin kanssa 18.8. 

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Yhdistyksellä on tarpeeksi likviditeettiä toiminnan 

jatkamiseksi. Taloudessa asiat etenevät mukavasti, talousvastaava on päässyt laskuttamaan 

yhteistyösopimuksia.  

Hanna Vähävuori, Camilla Villman ja Riikka Yli-Rahnasto poistuivat ajassa 17:45. 

8. Hallintotieteilijäpäivien sopimuksen hyväksyminen 

Päätetään esittää stilistiä muutoksia Hallintotieteilijäpäivien sopimukseen.  

9. Vapaa-aikasektorin haalarimerkin budjetointi 

Riikka Yli-Rahnasto ja Hanna Vähävuori palasivat ajassa 18:02. 

Emilia Valkeejärvi poistui ajassa 18:02. 

Budjetointi on tehty kokouksessa 17/22. 
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10. Vuosijuhlien budjetointi 

Riikka Yli-Rahnasto poistui ajassa 18:42. 

Kokous siirtyi tauolle 18:54. 

Kokous palasi tauolta 19:00. 

Päätetään budjetoida 26800 euroa. 

11. Vuoden 2022 TREYn edustajistovaalien ja niiden ehdokkaiden mainostamisen periaatteet 

Esitys: Mainostetaan edustajistovaaleja 2022 ja yhdenvertaisesti niissä ehdolla olevia Staabi ry:n 

jäseniä Staabin kanavissa heidän niin halutessaan. Lisäksi tarjotaan näkyvyyttä Hallintotieteiden 

liiton toiminnalle heidän niin halutessaan. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

12. Kirppisrundin budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 400 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

13. TREYn 4. vuosijuhlat 

Päätetään, että Staabi ry:tä TREYn vuosijuhlille lähtee edustamaan Helmi Ylitalo sekä 

budjetoidaan 65 euroa osallistumiskuluihin ja lahjaan. 

14. Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin Johtajuussymposiumin ständistä. 

15. Seuraava hallituksen kokous 

Seuraava hallituksen kokous järjestetään tiistai 6.9. klo 18. 

16. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 19:42. 
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Puheenjohtaja      Sihteeri 

Julia Malvikko      Ella Miettinen 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

Helmi Ylitalo      Aleksi Tammilehto 


